
Folketingets Sundhedsudvalg har den 8. juni 2010 stillet følgende spørgsmål 
nr. 647 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed besvares.
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lone Dybkjær (RV).

Spørgsmål nr. 647:
’’Under 1. behandling af B 109 den 2. marts 2010 oplyste ministeren, at en 
godkendelses- og tilsynsordning for alkoholbehandling ville være etableret 
omkring udgangen af marts måned 2010. På den baggrund bedes ministeren 
oplyse om denne ordning er trådt i kraft. Såfremt dette ikke er sket, bedes mi-
nisteren oplyse, hvad der grunden hertil og hvad tidsperspektivet for etablering 
af en sådan ordning er”

Svar:
Der forelå i slutningen af februar i år et udkast til et sæt retningslinjer for kom-
munal godkendelse af alkoholbehandlingssteder. Retningslinjer som har til 
formål at tilvejebringe grundlaget for den kommunalt baserede godkendelses-
og tilsynsordning, som der i satspuljekredsen er enighed om at etablere. 

Retningslinjerne blev efterfølgende sendt i høring. De indkomne høringssvar 
har givet anledning til overvejelser om justeringer i retningslinjerne. Overvejel-
ser som forventes tilendebragt snarest, hvorefter retningslinjerne vil kunne of-
fentliggøres. 
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